
15.01.2024 Töörühma koosoleku memo  

 

Osalesid: Liina Savolainen, Katre Vendel, Kristlin Nagel, Pirjo Salvet, Marelle Lausmaa. 

Puudus: Kristi Laving, Miia Mänd 

Päevakord: 

1. Tagasiside 12.12 toimunud kooli heategevuslikule jõululaadale 

2. Vaatame üle, täiendame tegevuskava 

3. Koolitoidu hange 

4. Jooksvad küsimused ja teemad 

 

1. Tagasiside 12.12 toimunud kooli heategevuslikule jõululaadale   

Teenisime kooli heategevuslikul jõululaadal ... eurot, millest ... € annetasime koolile (vahetundide 

tegevuste mitmekesistamiseks) ja ...€ jääb töörühmale projektiga seotud tegevusteks. Raha on 

hetkel koolis, Liina käes hoiul. Rahvast ja melu on palju. Väga palju projekti tutvustada ei saanud 

(laat ei ole selleks ehk ka kõige parem viis, sest eelistati pigem ringi vaadata, ostelda), kuid väljas olid 

infovoldikud. Menüü oli mitmekülgne ja igale maitsele oli midagi ning see võis olla ka meie edu võti. 

Müüjatel, kes laua taga olid, jäi hea tunne, sest inimestel huvi oli, suheldi. Loodame, et jäime meelde 

ja saime veidi pildile, et kui edaspidi SchoolFood4Change projekt jutuks kuskil tuleb, siis teatakse 

sellest veidi rohkem. Marelle ja Pirjo jagavad pilte Liina emailile, et Liina saaks kokku panna väikese 

nupukese kooli koduleheküljele, projekti leheküljele ja ka kooli FBsse (oluline on olla pildil ja jagada 

infot, see ka pronkstasemele jõudmiseks üks tingimus). 

2. Vaatame üle, täiendame tegevuskava 

Jaanuari tegevuskavas oli meil.... 

3. Koolitoidu hange   

Kahjuks ei saa ma koolitoidu hanke komisjoni töödokumente jagada, kuid siin on ettepanekud, mida 

oleme jooksvalt juba ka varem teinud ja ka teiste Viimsi koolide, MLA Lasteaedade tagasiside: 

 

4. Jooksvad küsimused ja teemad   

Tagasiside ja vaatlus seoses toidukarpidega, et kuidas seis võrreldes sügisega on 

 

Järgmine töörühma koosolek 19. veebruaril kell 16.00 


